

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BABELON INVESTMENTS CO. P.L.C Date: 30-03-2026 10:52:37 AM Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: حدائق بابل المعلقة للاستثمارات التاريخ: 30-03-2026 10:52:37 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي
The Board of Directors of BABELON INVESTMENTS CO. P.L.C cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 21-04-2026 at On Line to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة حدائق بابل المعلقة للاستثمارات دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 21-04-2026 الساعة 11:00 في اون لاين وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 23-04-2025	قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 23-04-2025 والمصادقة عليه
The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 31-12-2025 along with its future plans	تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 31-12-2025 والخطة المستقبلية للشركة
The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31-12-2025	تقرير مدقي الحسابات حول البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2025
The financial statements for the year ended 31-12-2025	البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2025
Specifying the profits that the Board of Directors proposes to distribute	تحديد الأرباح التي يقترحها مجلس الإدارة للتوزيع
Discussion of the Board of Directors' decision to recommend the distribution of cash dividends for the year 2025 at a rate of (4%) of the nominal value of the share to the company's shareholders	مناقشة قرار مجلس الاداره بالتنسيب بتوزيع ارباح نقديه عن عام 2025 بنسبة (4 %) من القيمة الاسمية للسهم على مساهمي الشركه
Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2025	ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 31-12-2025
Electing the Company's auditors for the next fiscal year, and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations	انتخاب مدقي حسابات الشركة للسنة المالية المقبلة وتحديد أتعابهم او تفويض مجلس الإدارة بتحديدهما

<p>Any other matters which the General Assembly proposes to include in the agenda, and are within the work scope of the General Assembly in its ordinary meeting, provided that such a proposal is approved by shareholders representing not less than 10% of the shares represented in the meeting</p>	<p>أي أمور أخرى تقترح الهيئة العامة إدراجها في جدول الأعمال ويدخل في نطاق أعمال الاجتماع العادي للهيئة العامة على أن يقترن أدراج هذا الاقتراح في جدول الأعمال بموافقة عدد من المساهمين يمثلون ما لا يقل عن (10%) من الأسهم الممثلة في الاجتماع</p>
<p>It should be noted that every shareholder has the right to submit questions and inquiries electronically before the date set for the meeting through the electronic link mentioned above, in order to be answered, in accordance with the provisions of the Companies Law and its amendments and the instructions issued thereunder by His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply. It should be noted that a shareholder who holds shares of no less than 10% of the shares represented at the meeting has the right to submit questions and inquiries during the meeting based on the same procedures mentioned above.</p>	<p>وتجدر الاشارة بأنه يحق لكل مساهم طرح الاسئلة والاستفسارات الكترونيا" قبل التاريخ المحدد للاجتماع من خلال الرابط الالكتروني المشار اليه اعلاه ليصار الى الرد عليها وذلك عملا" باحكام قانون الشركات وتعديلاته والتعليمات الصادرة بمقتضاه عن معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين، علما" بأن المساهم الذي يحمل اسهما" لا تقل عن 10 % من الاسهم الممثلة بالاجتماع يحق له طرح الاسئلة والاستفسارات خلال الاجتماع سندا" لذات الاجراءات المشار اليها اعلاه.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Amer Al Halasah</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Amer Al Halasah</p>